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LES VACANCES ARA PER AQUEST FULL 

 
Al llarg de l’any són molts els diumenges que anem compartint opinions, temes doctrinals, 
comunicacions convenients, notícies motivadores..amb aquest espai escrit senzillament i 
sense cap pretensió. Només hi ha les ganes de mantenir una forma de comunicar-se el 
responsable de la comunitat amb aquesta mateixa. 
Vull dir amb això, que és una manera de donar a conèixer els aspectes que valoro de la vida 
i el camí que en sorgeixi a través de la interpretació de fets i les línees d’opinió que poden 
ser variades i que jo plasmo la que val per la meva forma d’actuar i que il·lumina la relació 
que mantinc, com he dit, amb la comunitat. 
Sóc conscient que, com totes poden ser a vegades temes opinables i que jo manifesto el 
que accepto, però no vol dir que no valori els altres. 
Una cosa és exposar per escrit (on no hi ha cap diàleg explícit) el que hom opina i l’altra és 
quan es porta una conversa dialogada i es poden arrodonir més les qüestions i sospesar 
l’opinió contrària. 
Amb tot és bo que per part meva es vagi expressant el perquè de la manera d’actuar i el 
com penso i el camí que anem prenent amb les activitats pastorals i el contingut de fons que 
mantenim com a llum il·luminadora del fer com Església. 
El fonament, ho sabeu, és l’Evangeli i Aquell que li dóna sentit: Jesús. Però sempre caldrà 
tenir present que les persones en la manera d’opinar i d’actuar té una plasmació concreta 
segons la història personal, cultural, familiar, educativa...que hagi rebut o hagi elaborat 
personalment. 
Això farà que hi hagin aspectes diferenciats entre uns pastors i d’altres. Però si tots(i 
suposem que sí) segueixen Aquell que és el Camí, la Veritat i la Vida, ben segur, que les 
diferències seran de funcionament, però el fons serà el mateix. 
La manera de fer podrà ser més o menys agradable i assumit, que farà que hom se senti 
millor en una o altra comunitat parroquial. És molt complicat canviar el pastor perquè s’adapti 
a un grup de la comunitat condicionant tota la pastoral. Cal vetllar per un estil que sigui 
comunitari, convenient, adaptat al nostre temps i   que ajudi a ser una Església llançada 
enfora, no assentada en costums còmodes i, menys encara, tancada entorn de grups que 
només es contemplen ells mateixos. 
Com diu el bisbe de Roma, Francesc: “Una Església tancada sobre si mateixa, és una 
Església morta”, perquè mata la vivesa nova de l’Esperit Sant, sempre renovador i resposta 
per l’Avui de sempre. 
Aquest “Full Informatiu” avui començarà el període de vacances fins el primer diumenge de 
Setembre. Que gaudiu d’un bon mes d’Agost.                                     
                                                                                                           Mn. Joaquim Rius            



 
 

COMENTARIO AL EVANGELIO DE HOY: Mt 13, 44-52 
 

El evangelio recoge dos breves parábolas de Jesús con un mismo mensaje. En ambos 
relatos, el protagonista descubre un tesoro enormemente valioso o una perla de valor 
incalculable. Y los dos reaccionan del mismo modo: venden con alegría y decisión lo que  
 
 
tienen, y se hacen con el tesoro o la perla. Según Jesús, así reaccionan los que descubren 
el reino de Dios. 
 
Al parecer, Jesús teme que la gente le siga por intereses diversos, sin descubrir lo más 
atractivo e importante: ese proyecto apasionante del Padre, que consiste en conducir a la 
humanidad hacia un mundo más justo, fraterno y dichoso, encaminándolo así hacia su 
salvación definitiva en Dios. 
¿Qué podemos decir hoy después de veinte siglos de cristianismo? ¿Por qué tantos 
cristianos buenos viven encerrados en su práctica religiosa con la sensación de no haber 
descubierto en ella ningún “tesoro”? ¿Dónde está la raíz última de esa falta de entusiasmo y 
alegría en no pocos ámbitos de nuestra Iglesia, incapaz de atraer hacia el núcleo del 
Evangelio a tantos hombres y mujeres que se van alejando de ella, sin renunciar por eso a 
Dios ni a Jesús? 
 
Después del Concilio, Pablo VI hizo esta afirmación rotunda: ”Solo el reino de Dios es 
absoluto. Todo lo demás es relativo”. Años más tarde, Juan Pablo II lo reafirmó diciendo: “La 
Iglesia no es ella su propio fin, pues está orientada al reino de Dios del cual es germen, 
signo e instrumento”. El Papa Francisco nos viene repitiendo: “El proyecto de Jesús es 
instaurar el reino de Dios”. 
 
Si ésta es la fe de la Iglesia, ¿por qué hay cristianos que ni siquiera han oído hablar de ese 
proyecto que Jesús llamaba “reino de Dios”? ¿Por qué no saben que la pasión que animó 
toda la vida de Jesús, la razón de ser y el objetivo de toda su actuación, fue anunciar y 
promover ese proyecto humanizador del Padre: buscar el reino de Dios y su justicia? 
 
La Iglesia no puede renovarse desde su raíz si no descubre el “tesoro” del reino de Dios. No 
es lo mismo llamar a los cristianos a colaborar con Dios en su gran proyecto de hacer un 
mundo más humano, que vivir distraídos en prácticas y costumbres que nos hacen olvidar el 
verdadero núcleo del Evangelio.  
 
El Papa Francisco nos está diciendo que “el reino de Dios nos reclama”. Este grito nos llega 
desde el corazón mismo del Evangelio. Lo hemos de escuchar. Seguramente, 
la decisión más importante que hemos de tomar hoy en la Iglesia y en nuestras 
comunidades cristianas es la de recuperar el proyecto del reino de Dios con alegría y 
entusiasmo.                                                                                                   José-Antonio Pagola 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 



 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

INTENCIONS DE MISSA 

DISSABTE:26  20h.  

DIUMENGE:27  11h.  Gabriel Florensa Gabernet; Jaume Cartró. 

DILLUNS:28  20h. Juanjo Garriga Calonge 

DIMARTS:29  20h. Joan Munné, Josepa Bosch 

DIMECRES:30  20h. Àngela Pascual 

DIJOUS:31  20h. Manel Fajardo; Maria Company i fills. 

DIVENDRES:1  20h.  

DISSABTE:2  20h.  

DIUMENGE:3                    12h.   

 
REUNIÓ 
DIMARTS  a les 20’30h. Grup de la missa de Festa Major. 
 
BAPTISMES 
Aquest dissabte ha estat batejat: Abril Sarmiento Onanieva. En donem gràcies a Déu. 
 
FESTA MAJOR 
L’ofici de Festa Major es celebrarà a les 11h. del dia 6 d’Agost. Presidirà la celebració i 
predicarà, el Vicari General de la nostra diòcesi Mn. Jaume Berdoy 
 
 
 
HORARI DE MISSES DURANT EL MES D’AGOST 
Només varia el dels diumenges i festes 
    Parròquia, a les 12h. (en català) 
    Residència Ntra. Sra. de Lourdes, a les 10h. (en castellà) 
 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

PARRÒQUIA DELS SANTS JUST I PASTOR 
Plaça de l’Església  n 4.  08960 - SANT JUST DESVERN 

Tel: 93 371 12 97. Fax: 93 473 68 14 
 E-Mail: justipastor@telefonica.net 

www.santjust.org/parroquia 
   Web diòcesi de Sant Feliu: www.bisbatsantfeliu.cat 

Despatx parroquial: dimarts i dijous, de 18 a 20 
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